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Osadní výbor v Plačkově 

Zápis z 2. zasedání OV Plačkov v roce 2017 

Přítomni: Milan Janďourek, Markéta Franzová, Jana Franzová, Alena Krejčí, Renata     

                 Kopecká 

Omluveni: Jan Dušek, Ivana Joklová, Petr Vašák, Vladislav Dibelka 

Hosté: Ing. Lenka Bartáková 

Kdy: 23. února 2017 od 18:30 

Kde: budova osadního výboru Plačkov (volební místnost) 

 

Program jednání:  

1. Stížnost pana Bokůvky 

2. Stížnost pana Kopeckého 

3. Rušení vlakové dopravy 

4. Akce „ČISTÁ VYSOČINA“ 

5. Reflexní pásky 

6. Naplánování další schůze OV Plačkov 

7. Diskuze 

 

 

Ad1) Pan Bokůvka podal stížnost u předsedy OV, kvůli špatnému stavu silnice u jeho domu. 

Dne 20. 2. 2017 – se sešel na místě pan agronom ze Školního statku Humpolec, předseda OV 

a paní Ing. Lenka Bartáková – řešení celé situace – obnovení ouvozové cesty a opět žádáme 

občany, aby nejezdili svými auty po poli a přes louku a využívali asfaltové komunikace. 

          Zároveň žádáme MěÚ Humpolec o informaci, jak bude zajištěna přístupová cesta pro 

novostavby za panem Bokůvkou č.p. 105. 

 

Ad2) Pan Kopecký podal stížnost u předsedy OV, kvůli ucpanému potoku, který teče kolem 

jejich domu. Předseda OV situaci vyřešil upuštěním rybníku „Zadňáče“. 

 

Ad3) OV obdržel informaci o tom, že by se měla rušit osobní vlaková doprava. Členové OV 

sepsali stanovisko ohledně nesouhlasu s rušením osobní vlakové přepravy a pan Petr Vašák 

obejde všechny občany, a kdo bude chtít tak se pod stanovisko podepíše. Poté předáme 

stanovisko MěÚ Humpolec a ten bude situaci řešit dál. 
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Ad4) OV Plačkov se zapojí do akce čistá Vysočina. Akce proběhne 15. dubna od 9:00 hod. 

Sejdeme se u místní knihovny, kde si řekne, co a kde budeme uklízet. Rozdáme si reflexní 

vesty a pytle, které jsou zajištěné krajem Vysočina. Také budou všem rozdané pokyny jak a 

co třídit a co kde ukládat. Letáčky s podrobnějšími informacemi budou rozneseny do každé 

schránky. 

 

Ad5) Do každé domácnosti budou rozneseny reflexní pásky, které poskytlo město Humpolec. 

Pásky jsou zaměřeny na bezpečnou Vysočinu, aby byl každý chodec při sešeření vidět. Pásky 

roznese Markéta Franzová.  

 

Ad6) Další schůze OV Plačkov byla naplánována na 30. března 2017 od 18:30 hod. 

 

Ad7) Členové se vyjadřovali vždy k jednotlivým bodům tohoto zápisu. 

 

 

 

 

 

 

USNESENÍ 

23/02/2017 

OV Plačkov žádá MěÚ Humpolec o informaci, jak bude zajištěna přístupová cesta pro 

novostavby za panem Bokůvkou č.p. 105. 

 

 

Pro:  5 Proti:  0 Zdržel se:  0  

 

 

 

 

Jednání OV bylo ukončeno v 19:45.                                      Zapsala: Markéta Franzová 

 

Předseda OV: Milan Janďourek   Ověřovatelka: Alena Krejčí 


